
 

PROTOKÓŁ  Nr 42.2012 

z posiedzenia Komisji ds. Ładu, Porządku i Ochrony 

Środowiska 

z dnia 12 września  2012 r. 

 

 

Obecni: 

 

1. Stefan Mikiciuk       -  Przewodniczący Komisji 

2. Włodzimierz Feliks Malinowski   -  Zastępca Przewodniczącego  

3. Henryk Wójcik        -  Członek Komisji  

4. Danuta Opłotna       -  Członek Komisji 

5. Tadeusz Groszek     -  Członek Komisji 

6. Adam Wojtyra         -  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Jolanta Kielak  -   kierownik  wydziału UGK  

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi.  

3. Sprawy bieżące w tym korespondencja. 

4. Sprawy różne. 

 

 

Ad1.  

Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został przyjęty. 

 

Ad2. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pani Jolanty Kielek o przedstawienie 

informacji na temat podjętych przez Gminę dotychczasowych działań 

związanych z gospodarką odpadami, którymi zgodnie z ustawą od 2013 ich 

zagospodarowanie będzie obowiązkiem gmin. 

 

Pani Jolanta Kielak  -  to, że mój wydział się tym zajmuje to prawda, tylko u 

mnie  jest stworzona taka grupa, w której ja nie biorę udziału.  
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Pani Monika Geras jest jakby taką prawą ręką Burmistrza w tym kierunku i 

organizuje naszą akcję „śmieciówkę”, która ma wejść w lipcu 2013 roku. 

Pani Monika została oddelegowana i koordynuje te działania wspólnie z 

Sebastianem i Agatą, i to ona powinna się w tym temacie wypowiadać. W 

chwili obecnej jest na zwolnieniu lekarskim, a ja niewiele mogę powiedzieć, 

ponieważ jestem na etapie innych zagadnień takich jak renty planistyczne, 

urbanistyka, budowa itp. Wiem, że uchwały zostały już przygotowane, było 

spotkanie na którym Państwu tłumaczyli jakie są propozycje stawek, jakie 

dalsze działania itd.. 

 

Radny Włodzimierz Malinowski – to było tylko wprowadzenie. 

 

Pani Jolanta Kielak – nadal Ministerstwo nie daje żadnych wytycznych, nadal 

jest jakieś zawieszenie na górze, więc my już przygotowaliśmy sobie projekty 

uchwał, które prawdopodobnie mogą być  podejmowane na następnej Sesji. 

Najpierw musi być zatwierdzona metoda naliczania opłat i u nas proponuje się 

od gospodarstwa, jak w większości gmin. Przygotowany jest wzór deklaracji dla 

mieszkańców do wypełnienia.  

 

Radny Henryk Wójcik – proszę mi powiedzieć, do jakich kwot się 

przymierzamy, które  będą musieli płacić mieszkańcy. 

 

Pani Jolanta Kielak - nie powiem Panu, o to należy pytać Monikę.    

 

Radny Włodzimierz Malinowski – czy było rozważane, aby w mieście wywóz 

śmieci był co dwa tygodnie, a na wsi raz w miesiącu i jakby kształtowały się 

opłaty. 

 

Pani Jolanta Kielak – nie odpowiem Panu, bo to raczej wie Monika. 

Wiadomo, że częstsze wywożenie, to większe opłaty. Obowiązkiem Gminy jest 

ustalenie stawek i przedstawienie ich mieszkańcom. Musi być ogłoszony 

przetarg i oferent musi nam wskazać częstotliwość wywożenia i stawki. 

 

Adam Wojtyra- czy to zostanie powierzone jednej firmie? 

 

Pani Jolanta Kielak – można podzielić Gminę, ale naszej Gminy nie ma sensu 

dzielić na sektory, bo dzieli się Gminy powyżej 10 000 mieszkańców. Jak 

dzielimy na sektory, to ile sektorów, tyle przetargów, a u nas będzie to raczej 

jeden przetarg na jedną firmę.  

 

Radny Adam Wojtyra- czy przetarg będzie rozstrzygany co roku, czy na ileś lat. 
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Pani Jolanta Kielak - myślę, że pierwszy na pewno na rok. Pierwszy rok to jest 

próba, my się dopiero uczymy, może się okazać, że jakiś pomysł nie jest 

trafiony i wtedy jak będziemy już mądrzejsi, to ogłaszamy nowy przetarg i 

wiemy co dopisać, co pomijać.  

 

Wytworzyła się dyskusja, ustalono, że Pani Monika Geras   na posiedzeniu 

Komisji w dniu 27 września br.  godzina 9.00, przedstawi przygotowane 

projekty uchwał i dalsze działania podejmowane przez Gminę w tym zakresie.  

 

 

Ad3. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 

 

1.Sołtys wsi Rudniki  zwraca się z prośbą do Burmistrza i Rady Miejskiej w 

Tłuszczu o wykonanie instalacji lamp oświetleniowych w miejscowości 

Rudniki. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 

 

Komisja opiniuje pozytywnie realizację w/w przedsięwzięcia etapami, 

zaczynając od 2013 roku.  

 

2. Kancelaria Adwokacka z Warszawy działając w imieniu swoich 

Mocodawców w oparciu o udzielone pełnomocnictwo, wnosi o wypłatę 

odszkodowania w wysokości 54 668 złotych tytułem obniżenia wartości 

nieruchomości położonej w Tłuszczu przy ulicy Mokrej, związanej z 

uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przedmiotowa działka utraciła dotychczasowe przeznaczenie z przeznaczenia 

pod zabudowę usługowo-rzemieślniczą z dopuszczeniem realizacji 

budownictwa mieszkalnego, zyskując  status działki przeznaczonej pod obsługę 

produkcji rolnej. Do pisma dołączone są  kopie operatów szacunkowych 

sporządzonych przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego. 

Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 

 

Komisja zapoznała się. 

 

3. Pismo od Burmistrza przekazujące  Radzie Miejskiej w Tłuszczu skargę 

Skarżącej na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Tłuszczu.  

Pismo wraz ze skargą stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 

 

Komisja zapoznała się . 

 

Ad4 .  

Komisja wnioskuje do Burmistrza o : 
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1.wycięcie gałęzi drzew na ul. Warszawskiej, Głowackiego i Wąskiej w 

Tłuszczu, które zasłaniają widoczność oświetlenia chodników; 

2. wycięcie wrastających w ulice krzaków  na ulicy Mazowieckiej i Odrowąża, 

w Tłuszczu, na ul. Lipowej w Jasienicy, ul. W.Karskiej w Chrzęsnem , 

oczyszczenie z krzaków i gałęzi na granicy Grabowa i Rudników, na drodze 

Grabów – Jaźwie-Franciszków; 

3. dofinansowanie do rezerwy radnego A. Wojtyry instalacji dwóch lamp w 

miejscowości Rudniki-Malcowizna; 

4. wymianę kręgów w mostku wjazdowym na posesji p. Bućko przy ul. Karskiej 

w Chrzęsnem; 

5. modernizację przepustu przy wjeździe do lasu ul. Zamkowa w Chrzęsnem; 

6. pomalowanie pasów – przejście dla pieszych- chodnik –sklep w Chrzęsnem  

( droga powiatowa); 

7. oczyszczenie ronda w Kurach. 

 

Komisja zapoznała się z informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Tłuszcz, informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacją o przebiegu  wykonania planu finansowego samorządowych 

instytucji kultury za I półrocze 2012 r. ( załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień  27 września 2012 r.   

godzina 9.00. 

Komisja zaprasza na posiedzenie : 

-Panią Skarbnik celem omówienia informacji o wykonaniu budżetu za I 

półrocze 2012 r.; 

- Pana Piotra Gołosia w celu udzielenia informacji dotyczącej wykonania 

inwestycji drogowych w 2012 roku; 

-Panią Monikę Geras odnośnie przedstawienia informacji związanej z 

wprowadzeniem nowego systemu gospodarki odpadami komunalnymi. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                                                             Przewodniczący Komisji 

 

                                                                     Stefan Mikiciuk  

 
Dokument utworzyła:  

Bożena Brzozowska   

dnia 13 września 2012 
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